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Styrelsens svar: D-Bandet under aktivitetsutskottet

Styrelsen anser att det inte vore fördelaktigt för varken sektionen eller projektgruppen att läg-
gas under Aktivitetsutskottet, detta av främst praktiska och budgetmässiga skäl. Vi tror att det
är svårt att ta fram en valberedningsprocess som följer stadgarna samt främjar sektionens och
bandets bästa - exempelvis är det svårt att definiera bandets åligganden.

Vidare är bandets nuvarande kostnader inte proportionerliga mot den nytta som genereras
för sektionen. Som en del av Aktivitetsutskottet finns det inga garantier att några ekonomiska
resurser kan tillskrivas bandet.

Styrelsen är positiva till bandet som projektgrupp men upplever att det finns andra lösningar
som kan gynna sektionsmedlemmars musikaliska intressen än att lägga till ett band under
Aktivitetsutskottet. Detta exempelvis genom att köpa in instrument som alla medlemmar kan
låna samt undersöka vilka replokaler som kan användas.

Styrelsen yrkar på:

att inte godkänna motionen
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